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Protokół nr 11/2011 

z odbytej w dniu 29 lipca 2011 roku o godz. 9
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 15 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

otworzyła XI Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy 13 

radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. I pkt. 2. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

zapoznała zebranych z porządkiem obrad.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu X Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

III. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie przyjęcia apelu o odstąpienie zamiaru likwidacji Prokuratury Rejonowej  

w Lubaczowie, 

2) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników, 

3) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr I/3/2010 Rady Miejskiej w  

Cieszanowie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania składów osobowych 

Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie, 

4) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie darowizny 

na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy Państwowe” 

Nadleśnictwa Oleszyce położonych w miejscowości Dachnów i Niemstów, 

5) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Cieszanów, 
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6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole, 

7) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, 

8) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

W momencie głosowania nad porządkiem obrad obecnych było 14 radnych. 

Pani Stanisława Chomyszyn wobec braku uwag poddała przedstawiony porządek 

obrad pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 

radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 radny.  

 
Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół X Sesji, 

był wyłożony do wglądu w biurze Rady, został także przesłany radnym drogą mailową. 

Kolejno zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 

protokół X Sesji Rady Miejskiej został przyjęty, głosami: 14 radnych „za”, 0 radnych 

„wstrzymał się”, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W obradach udział bierze 15 radnych, na sesję przybył radny Pan Stanisław Myśliwy. 

Kolejno Przewodniczący odczytała orzeczenie Regionalnej Komisji Orzekającej w 

Sprawach o Naruszenie Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Rzeszowie dot. odstąpienia od wymierzenia kary Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Cieszanów w sprawie naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Ponadto Pani 

Stanisława Chomyszyn poprosiła Pana Burmistrza o zabranie głosu w tej sprawy.  

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów powiedział, że w 2010 

roku w urzędzie Miasta i Gminy Cieszanów została przeprowadzona kontrola Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w wyniku której Rzecznik Dyscypliny Finansów 

Publicznych w Rzeszowie wniósł następujące zarzuty: 

1. działając nieumyślnie Burmistrz nieterminowo przekazywał w formie papierowej 

sprawozdania finansowe do Regionalnej Izby Obrachunkowej (w formie elektronicznej 

sprawozdania do RIO wpływały w terminie),  

2. działając nieumyślnie Burmistrz trzykrotnie niezapłacił w terminie składek ZUS i 

funduszu pracy, 

3. działając nieumyślnie Burmistrz udzielił zmówienia publicznego wykonawcy, który 

nie został wybrany w trybie określonym w przepisach o zamówieniach publicznych, poprzez 

nieprzeprowadzenie w 2008 roku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

wykonanie robót dodatkowych dotyczących zamówienia pn. „Przebudowa budynku Zespołu 

Szkół Publicznych w Cieszanowie, przy ul. Sobieskiego 1 pn. Centrum Edukacji 

Wczesnoszkolnej”.  
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Kolejno mówca powiedział, iż Regionalna Komisja Orzekająca w Sprawach o Naruszenie 

Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Rzeszowie 

odstąpiła od wymierzenia kary oraz orzekła zwrot na rzecz Skarbu Państwa kosztów 

postępowania w kwocie 282,27 zł, które Pan Burmistrz zapłacił prywatnie.   

Kontynuując Pani Przewodnicząca odczytała pismo Pana Adama Marciniszyna – 

firma usługowo handlowa z prośbą o wprowadzenie zasady pierwszeństwa zakupu drewna 

tartacznego z lasów gminnych przez firmy z naszej gminy. Pani Stanisława Chomyszyn 

odczytała również odpowiedź Burmistrza na powyższe pismo. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zapytał czy Pani Przewodnicząca 

sprawdziła, czy taka zasada jest przyjęta w Gminie Oleszyce.  

Odpowiadając Pani Przewodnicząca powiedziała, że w tej sprawie przeprowadziła 

rozmowę z inspektorem ds. gospodarki w lasach mienia komunalnego Panem Ryszardem 

Żukiem, pracownikiem urzędu, który stwierdził, iż taka okoliczność istnieje w Oleszycach, 

jednak zasady takie są niezgodne z prawem. 

Kolejno głos zabrał Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż sprawa 

drewna jest skomplikowana, gdyż ceny drewna rażąco się zmieniają, a w ostatnim roku ceny 

drewna zostały podniesione. Ponadto mówca dodał, iż przy sprzedaży drewna Gmina 

Cieszanów korzysta z cennika Nadleśnictwa Oleszyce. Zaznaczył, iż przedsiębiorcy z terenu 

Gminy Cieszanów gdy kupują drewno taniej w przetargach ogłaszanych przez nadleśnictwa, 

nie są zainteresowani drewnem z lasów gminnych, a wtedy gmina musi się martwić jak to 

drewno sprzedać, ale gdy drewno w przetargach jest drogie zwracają się do gminy o zamiar 

kupna drewna. Mówca powiedział, iż to pismo wynika z przejściowych problemów, gdyż Pan 

Marciniszyn często kupuje od gminy drewno.    

Radny Pan Edward Dziaduła zaproponował, aby sprawę odłożyć i zasięgnąć 

informacji w gminie Oleszyce. 

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zapytał o wymianę kolektora, który 

będzie przechodził pod drogą wojewódzką, zapytał o udział Podkarpackiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, że w momencie kiedy gmina 

otrzymała informację o uzyskanych środkach na wymianę kolektora oficjalnie zwróciła się do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich o współuczestnictwo w tym zadaniu. Zaznaczył, iż obecnie nie 

ma podpisanego porozumienia, jednak przy sporządzaniu dokumentacji współuczestnictwo 

Zarządu Dróg Wojewódzkich będzie brane pod uwagę. 

 

Ad. IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

 

Radny Pan Edward Dziaduła złożył wniosek o zmianę porządku obrad i omawianie w 

pierwszej kolejności projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów oraz projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole. 

Przewodniczący poddała wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  
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Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu X Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

III. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów, 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole, 

3) w sprawie przyjęcia apelu o odstąpienie zamiaru likwidacji Prokuratury 

Rejonowej  

w Lubaczowie, 

4) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników, 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr I/3/2010 Rady Miejskiej w  

Cieszanowie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania składów osobowych 

Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie, 

6) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwa Oleszyce położonych w miejscowości Dachnów i 

Niemstów, 

7) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, 

8) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów,- załącznik nr 6 do 

protokołu – uchwała nr XI/61/2011. 

 

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż przystępując do zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i 

Nowym Siole musimy dokonać zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów. Zaznaczył, iż procedura została 

rozpoczęta w ubiegłym roku i wszystkie procedury zostały zachowane. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 

na której uzyskał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  
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Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole,- załącznik nr 7 do 

protokołu – uchwała nr XI/62/2011. 

 

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała o wniesionym na piśmie przez Pana 

Wojciecha Brozia radnego Rady Miejskiej w Cieszanowie w dniu 29.07.2011 r. zarzucie do 

projektu planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – mieszkaniowych w 

Cieszanowie i Nowym Siole – załącznik nr 8 do protokołu. 

Kolejno Pan Zdzisław Zadworny przedstawił następujące autopoprawki do projektu 

uchwały: 

 

1. w § 11 ust. 2 pkt. 1 jest zapis „ustala się zasilanie w wodę z wodociągu z istniejącej 

sieci rozdzielczej oraz z rozbudowywanej sieci rozdzielczej zlokalizowanej wzdłuż 

istniejących i projektowanych dróg, o średnicy nie mniejszej niż ø150 mm, w 

parametrach wymaganych dla ochrony przeciwpożarowej i zaopatrzenia przyległej 

zabudowy lub zagospodarowania terenu”, a proponuje się „ustala się zasilanie w wodę z 

wodociągu z istniejącej sieci rozdzielczej oraz z rozbudowywanej sieci rozdzielczej 

zlokalizowanej wzdłuż istniejących i projektowanych dróg, o średnicy nie mniejszej niż 

ø 90 mm, w parametrach wymaganych dla ochrony przeciwpożarowej i zaopatrzenia 

przyległej zabudowy lub zagospodarowania terenu”, 

2. w § 11 ust. 6 pkt. 7 jest zapis „zakazuje się lokalizacji siłowni wiatrowych i biogazowi” 

a proponuje się „zakazuje się lokalizacji siłowni wiatrowych” oraz dodanie do § 11 ust. 

6 pkt. 8 w brzmieniu „zakazuje się lokalizacji biogazowi (nie dotyczy terenów 

oznaczonych symbolami 2PU, 4PU), 

3. proponuje się skreślenie zapisu § 13 ust. 3 pkt. 6 „lokalizację maksymalnie 1 budynku 

gospodarczego albo garażowego na działce budowlanej”.  

 

Głos zabrała Pani Agata Królak, która przedstawiła procedurę uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – mieszkaniowych w 

Cieszanowie i Nowym Siole. 

Następnie Pani Natalia Pawlik – BUDPLAN Sp. z o. o. Warszawa - wykonawca planu 

przedstawiła założenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

usługowo – mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole. Odnosząc się do protestu 

wniesionego przez Pana Wojciecha Brozia radnego Rady Miejskiej w Cieszanowie 

powiedziała, iż pierwsza uwaga dotycząca ciągu pieszo – rowerowego jest orientacyjna więc 

nie ma potrzeby jej przesuwania.  Kolejno odnosząc się do drugiej uwagi w sprawie 

przesunięcia linii zabudowy Pani Natalia Pawlik powiedziała, iż linia zabudowy biegnie 

przez budynek i w tym obszarze zabudowy można budynek przebudować, remontować, 

konserwować, natomiast za linią poza tym obszarem można rozbudowywać i 

nadbudowywać budynek.   

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zawnioskował o przesunięcie linii 

zabudowy na koniec budynku.  

Odpowiadając Pani Natalia Pawlik powiedziała, iż jest to decyzja Rady, ale każda 

zmiana projektu uchwały może spowodować, że Wojewoda stwierdzi nieważność uchwały.   

 

Kolejno Przewodnicząca poddała pod głosowanie 5 uwag wniesionych do projektu 

uchwały miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – 
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mieszkaniowych w Cieszanowie i Nowym Siole, które stanowią załącznik nr 2 do ww. 

projektu uchwały i konieczne jest przegłosowanie każdej uwagi z osobna: 

 

1. Uwaga nr 1 w wykazie uwag: 

Treść uwagi: Sprzeciw wobec lokalizacji drogi 5KDL na terenie działki 4327 

będącej własnością osoby składającej uwagę. 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga: dz. ew. nr 4327. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwagi – uwaga rozpatrzona pozytywnie. 

Uzasadnienie: Uwaga została uwzględniona na wcześniejszym etapie 

opracowania projektu planu – przed przedstawieniem projektu planu do opiniowania i 

uzgodnień. 

Głosowanie o przyjęciu uwagi nr 1 - za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał 

się” – 0 radny. 

 

2. Uwaga nr 2 w wykazie uwag: 

Treść uwagi: Włączenie do terenu U nieruchomości 4315/41 w związku z planami 

rozbudowy budynku usytuowanego na działce 4644/3. 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga: dz. ew. nr 4315/41. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwagi – uwaga rozpatrzona pozytywnie. 

Uzasadnienie: Poszerzono teren U o działkę ew. nr 4315/41 z uwagi na plany 

inwestycyjne inwestora przedstawione w uwadze. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, salę obrad opuścił rady Pan Zdzisław Kociołek. 

Głosowanie o przyjęciu uwagi nr 2 - za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał 

się” – 0 radny. 

 

3. Uwaga nr 3 w wykazie uwag: 

Treść uwagi: Uzupełnienie przeznaczenia podstawowego dla terenu 1U o tereny 

obiektów produkcyjnych, składów i magazynów. 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga: dz. ew. nr 4650/4, 4648/1, stanowiące 

grunty miejskie. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwagi – uwaga rozpatrzona pozytywnie.  

Uzasadnienie: Uprzednio zabudowa przemysłowa, składy i magazyny stanowiła 

przeznaczenie uzupełniające. Uzupełniono przeznaczenie podstawowe o postulowaną 

funkcję przyjmując zmianę oznaczenia na 4PU. 

Głosowanie o przyjęciu uwagi nr 3 - za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał 

się” – 0 radny 

 

4. Uwaga nr 4 w wykazie uwag: 

Treść uwagi: Uwaga dotyczy kwestii zagospodarowania działki, zasięgu terenów 

budowlanych, dostępu do drogi publicznej, ewentualnej zamiany gruntów w z 

Miastem i Gminą Cieszanów. 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga: dz. ew. nr 4320/4. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwagi – uwaga rozpatrzona częściowo 

pozytywnie, częściowo negatywnie.  
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Uzasadnienie: Z uwagi na projektowaną zmianę przeznaczenia terenu działki 

objętej uwagą oraz terenów sąsiednich nie uwzględniono dotychczasowego 

zagospodarowania nieruchomości nr 4320/4, tj. niefunkcjonującego od 5 lat składu i 

skupu buraków cukrowych. Z uwagi na charakter planowanej inwestycji na terenie 

1ZP-U pozostawiono teren ciągu pieszo – jezdnego 1KX w dotychczasowej 

szerokości dla zapewnienia prawidłowej komunikacji. W związku z wniesioną uwagą 

poszerzono nieznacznie teren 1UKS na gruntach wnoszącego uwagę kosztem terenu 

4ZP. Biorąc pod uwagę rozważaną od początku procedury sporządzania planu 

możliwość wymiany gruntów pomiędzy właścicielem nieruchomości a Miastem i 

Gminą Cieszanów pozostawiono projektowany sposób i zasady zagospodarowania 

przestrzennego na działce objętej uwagą i działkach sąsiednich. 

Głosowanie o przyjęciu uwagi nr 4 - za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał 

się” – 0 radny. 

 

5. Uwaga nr 5 w wykazie uwag: 

Treść uwagi: Uwaga dotyczy przesunięcia linii zabudowy na działce 4643/12 z 15 

m na 8 m od linii rozgraniczającej drogi 1KDG. 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga: dz. ew. nr 4643/12. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwagi – uwaga rozpatrzona negatywnie.  

Uzasadnienie: Nieprzekraczalną linię zabudowy dla tereny 1PU od strony drogi 

wojewódzkiej, oznaczonej symbolem 1KDG zaprojektowano w oparciu o istniejące 

budynki a także przy uwzględnieniu istniejącej infrastruktury technicznej w pasie 

pomiędzy linią rozgraniczającą drogi a istniejącą zabudową – linią 

elektroenergetyczną średniego napięcia wraz ze stacją transformatorową i kanalizacją 

sanitarną.  

Głosowanie o przyjęciu uwagi nr 5- za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał 

się” – 0 radny. 

 

Radny Pan Edward Dziaduła złożył wniosek o uwzględnienie autopoprawki złożonej 

przez radnego Pana Wojciecha Brozia. 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poddała zgłoszone przez Pana Burmistrza 

oraz radnego Pana Wojciecha Brozia autopoprawki do projektu uchwały pod głosowanie i 

stwierdziła, iż zostały one przyjęte głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 3 radnych.  

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 0 radnych.  

 

Przewodniczący ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie w obradach uczestniczy 14 radnych, salę obrad opuścił rady Pan Wojciech 

Broź. 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 
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3) w sprawie przyjęcia apelu o odstąpienie zamiaru likwidacji Prokuratury Rejonowej  

w Lubaczowie, - załącznik nr 9 do protokołu – uchwała nr XI/63/2011 

 

Opinia Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu była pozytywna. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników, - załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr XI/64/2011. 

 

Głosowało 15 radnych, rady Pan Wojciech Broź powrócił na salę obrad. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 

opinię. 

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radny, „wstrzymał się” – 0 

radny.  

 

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr I/3/2010 Rady Miejskiej w  

Cieszanowie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania składów osobowych 

Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie,- załącznik nr 11 do protokołu – uchwała nr 

XI/65/2011. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu i 

otrzymał pozytywną opinię.  

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radny, „wstrzymał się” – 0 

radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

6) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwa Oleszyce położonych w miejscowości Dachnów i 

Niemstów,- załącznik nr 12 do protokołu – uchwała nr XI/66/2011. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Janusz Mazurek odnosząc się do projektu uchwały powiedział, 

iż powyższy projekt był konsultowany z mieszkańcami Dachnowa oraz Niemstowa na 

zebraniach wiejskich, którzy wyrazili zgodę na przekazanie tych dróg do Nadleśnictwa 

Oleszyce pod warunkiem, iż będzie w uchwale zapis dotyczący służebności przejazdu. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zapytał, jak Nadleśnictwo konkretnie 

odpowiedziało rolnikom, co to jest służebność. Radny przytoczył przykład, gdzie w 

Nadleśnictwie Lubaczów służebność przejazdu dotyczyła tylko mieszkańców Tymiec, 

natomiast pozostali mieszkańcy gminy nie mogli przejeżdżać. 
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Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, że na tych drogach Nadleśnictwo Oleszyce nie 

będzie stawiało szlabanu.  

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radnych.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

7) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów - załącznik 

nr 13 do protokołu – uchwała nr XI/67/2011. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radnych. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

8) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok - załącznik nr 14 do 

protokołu – uchwała nr XI/68/2011. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów wniósł autopoprawkę do 

projektu uchwały i poprosił o zwiększenie planu dochodów budżetu  o 22 tys. zł na zakup 

lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego w związku z otrzymaną dotacją z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Mówca zaznaczył, iż 

kwota ta znajdzie się także po stronie wydatków.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 

radnych. 

 

Ad. V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, iż od ostatniej sesji 

nie wpłynęła interpelacja.  

 

Radny Pan Edward Dziaduła zgłosił następujące zapytania: 

 

1) w projekcie uchwały nr 5 jest zapis „Wykonanie uchwały zaleca się Burmistrzowi”, 

gdzie we wszystkich projektach jest zapis „Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi”, radny poprosił o wyjaśnienie zapisu, 

2) pytanie do Prezesa Zakładu Usług Komunalnych (na sesji Pan Wiesław Ciepły Prezes 

Zakładu Usług Komunalnych był nieobecny) ile Zakład Usług Komunalnych ma 

ryczałtowych odbiorców wody, 



10 

 

3) dlaczego nie został zabezpieczony właz do cerkwi w Cieszanowie (było to zgłaszane 

wcześniej), 

4) jak będzie ogrzewany Środowiskowy Dom Samopomocy w Cieszanowie, 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż odpowiedź dotycząca odbiorców 

ryczałtowych zostanie udzielona na następnej sesji. Ponadto mówca poinformował zebranych, 

że na 23 sierpnia br. został wyznaczony termin rozprawy dotyczący sporu Zakładu Usług 

Komunalnych w Załużu z Zakładem Usług Komunalnych w Cieszanowie w sprawie płatności 

za wodę. Odnosząc się do zabezpieczenia włazu na cerkwi Pan Burmistrz powiedział, że jest 

problem z wejściem na dach, ale będzie to zabezpieczone. Ponadto odpowiadając na trzecie 

pytanie mówca powiedział, iż Środowiskowy Dom Samopomocy w Cieszanowie będzie 

ogrzewany gazem.  

Radny Pan Edward Dziaduła zapytał o reklamę Rock Festiwalu w Cieszanowie, która 

była umieszczona w Gazecie Wyborczej w dodatku „Wysokie obcasy”. Zapytał o wielkość 

nakładu oraz o koszty tej reklamy. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż w tej chwili trudno powiedzieć 

jakiej wielkości był nakład tej reklamy i ile kosztowała, gdyż środki na promocje gminy 

liczone są w całości. Dodał, iż na najbliższej sesji Dyrektor Centrum Kultury i Sportu w 

Cieszanowie Pan Wojciech Świzdor przedstawi plany.   

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku zgłoszonych interpelacji i zapytań Przewodniczący Pani Stanisława 

Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 

 

Ad. VII. Wolne wnioski i informacje. 

  

Pan Edward Dziaduła jako członek Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubaczowie złożył sprawozdanie z działalności powyższej 

Rady. Dodał, iż nowa ustawa o opiece zdrowotnej obliguje do przekształcenia szpitali  

w spółki prawa handlowego, w związku z czym Społeczne Rady zostaną rozwiązane,  

a powołane zostaną Rady Nadzorcze. Zaznaczył, iż samorządy które nie zdecydują się na 

przekształcenie szpitali w spółki, nie będą mogły skorzystać z umorzenia zobowiązań 

publicznoprawnych. Kontynuując mówca powiedział, iż Zarząd Powiatu Lubaczowskiego 

przygotowuje się do przekształcenia Społecznego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Lubaczowie w spółkę prawa handlowego.  

Ponadto Pan Edward Dziaduła poruszył następujące tematy: 

1) prośba Starosty Lubaczowskiego o dotację na zakup wyposażenia dla Zakładu 

Opiekuńczo- Leczniczego w Lubaczowie, radny zaproponował przyznanie dotacji w 

wysokości 10 tys. zł, 

2) przyśpieszenie organizacji koła krwiodawstwa w Cieszanowie. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów odnosząc się do tematu 

przekazania dotacji dla Powiatu Lubaczowskiego na wyposażenie ZOL-u w Lubaczowie 

powiedział, iż taki zakład funkcjonuje na terenie naszej gminy. Następnie odpowiadając na 

temat organizacji koła krwiodawstwa Pan Burmistrz powiedział, iż sprawa zostanie 

przyśpieszona.  

Kolejno radny Pan Stanisław Myśliwy zapytał o wykonanie poboczy przy drogach 

gminnych w Dachnowie.  

Odpowiadając Pan Burmistrz poinformował zebranych, iż realizacja inwestycji na 

drogach kończy się w sierpniu. 
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Sołtys wsi Nowe Sioło Pan Wojciech Nieckarz poprosił o kserokopię miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usługowo – mieszkaniowych w 

Cieszanowie i Nowym Siole. 

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 11 
40

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 


